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میراث ما -فرزند خدا بودن  14-1:3افسسیان  - 2024ژوئیه،  Footscray Baptist، 14 موعظه شده توسط شریل ویلیامز در)  ) 
 اگر شما هم مثل من هستید، صفاتی را از خانواده خود به ارث برده اید. در کودکی زنی با بی ادبی به من گفت که می داند من کیستم

 زیرا بینی پدربزرگم را داشتم. برادرم یک بیماری جدی به ارث برده است. بعضی ها می گویند لجبازی ام را از پدرم گرفتم و امیدوارم
شوید که بدانید من آنخوشحال می  - هایتان تان، صدایتان، رفتارتان، حرفلجبازی را از مادرم. چه چیزی از خودت به ارث بردی؟ قیافه  

آیا کتاب -جوم«. ما چیزهای زیادی از خانواده خود به ارث می بریم گفتم: »فقط آن را میام یا همیشه میرا از پدرم به ارث نبرده  
ما آنها را -اری جواهرات خانوادگی دارید. ما در خانواده خود دو ساعت داریم که به دست ما رسیده است آشپزی مادرتان یا شاید مقد  

 ارثیه می نامیم. این ارث فیزیکی است، اما در مورد میراث عاطفی و معنوی ما چه می شود. آیا با تعارض یا غم و اندوه مانند سایر
یک کاردستی یا یک  -اعضای خانواده برخورد می کنیم؟ آیا شما در حس شوخ طبعی مشترک هستید؟ آیا شما عشق یک سرگرمی خاص   

کنیم، ارثی است. من برای جیلونگ سربازکه ما دنبال می  AFL ورزش یا باغبانی را به اشتراک می گذارید؟ در ویکتوریا، اغلب تیم  
سالگی به تمام بازی های جیلونگ برد، این به  5می زنم تا حدی به این دلیل که پدربزرگم برای من بلیط عضویت خرید و من را از سن   

 خون شما می رود. آیا شما باپتیست هستید زیرا خانواده شما باپتیست بودند؟ آیا شما مسیحی هستید زیرا خانواده شما مسیحی بودند؟
 میراث معنوی شما چیست؟ در خوانش های امروزی ما از ارث می آموزیم. داوود و کل جامعه در حال آواز خواندن و رقصیدن در

روی آنهایی را که ده فرمان خیابان ها هستند و میراث معنوی خود را که در صندوق، صندوق عهد موجود بود، جشن می گیرند. لوح   
داشت و عصای هارون. کشتی نماد حضور خدا و رهبریداشت، مقداری منّا که مردم را در بیابان زنده نگه مینوشته شده بود، نگه می   

 او از مردم بود، از این رو جشن بزرگی که به شهر آورده شد. پولس به کلیسای افسوس میراث روحانی را که به خاطر مسیح از خدا
 دریافت کرده اند یادآوری می کند. همین ارث برای ما هم هست. به نظر می رسد میراث شگفت انگیزی است، بیایید آنچه را که می گوید

شما از هر نعمت معنوی برخوردارید، از همان ابتدا برگزیده شده اید، فرزندان خدا هستید، بازخرید شده اید، بخشیده شده -فهرست کنید   
 .اید، فیض خدا شامل حال شما می شود، و خداوند راز آنچه او در مورد آن است با شما در میان گذاشته است

 
 برکت بر نعمت، چه سخاوت و چه آرامش بزرگی برای هرکسی که احساس رها شدن، یا شرم یا ناامیدی کند. و همه آزادانه داده شده

کنم اولین چیزی که باید به آن توجه کرد این است که همهاست. چه ارثی! بیایید نگاه دقیق تری به ارث خود داشته باشیم. من فکر می   
اینها به خاطر عیسی مسیح است، زیرا خدا انتخاب کرد که در زندگی، مرگ و رستاخیز عیسی با ما حضور داشته باشد و ما آن را با   

خواهم فکر کنیم که این یک گروه منتخب ویژه استدانیم. ما از همان ابتدا انتخاب شدیم. اکنون نمیمسیحیان سراسر جهان مشترک می  ، 
پولس به جامعه ای فراگیر می نویسد، جامعه ای که یهودیان و غیریهودیان در کنار هم  بلکه برعکس، به معنای فراگیر بودن است.  

 زندگی می کردند. این در مورد یک باشگاه انحصاری نیست، بلکه در مورد خدا است که انتخاب می کند مردم را با عشق در بر بگیرد
 .و هر سرزنشی را از بین ببرد. ما برای زندگی خانوادگی در نظر گرفته شده ایم، ما به عنوان فرزندان خدا پذیرفته شده ایم

دامفرزندخواندگی برای من به معنای انتخاب است. من سه پسر عموی فرزندخوانده دارم. وقتی نانای من مرد، بحثی در مورد اینکه ک  
 .نوه ها در املاک کوچک او سهیم بودند، پیش آمد. عمویم به پدرم گفت که فرزندانش وقتی به فرزندخواندگی می آیند از دست می دهند
 پدرم به او گفت که این کاملاً مزخرف است زیرا همه نوه ها به یک اندازه مورد محبت نانا ما بودند و هیچ کس هیچ وقت از دست نمی

 داد. خداوند همه ما را به یک اندازه پذیرفته است، هیچ کدام خاص تر و شایسته تر از دیگری نیستند. ما همه فرزندان او هستیم و به
 طور ضمنی همه ما برادر و خواهر هستیم، فارغ از پیشینه، فرهنگمان، چه برای مدت طولانی مسیحی باشیم و چه مدت کوتاهی، همه ما 
به یک اندازه مورد محبت خداوند هستیم. همه ما رستگار شدیم. نمی دانم تا به حال چیزی را به گروفروشی برده اید یا نه. افرادی که به   

 سرعت نیاز به پول دارند، اغلب کالایی را به مغازه می برند و در ازای دریافت مقداری پول در آنجا می گذارند و سپس قصد دارند
البته به شرطی که در این بین فروخته شود. برای خدا چیزی گران تمام شده است تا مطمئن شود که همه ما -بیایند و کالا را پس بخرند   

 در محبت فراگیر او ایمن نگه داشته می شویم. ما بخشیده شده ایم. فرقی نمی کند که چه کرده ایم یا نکرده ایم، لطف خدا شامل حال ما 
 می شود. آرزوی خدا فقط این است که با ما آشتی کند، مهم نیست که هر چقدر هم که پشت کنیم یا خدا را آزار دهیم، با ما در ارتباط

باشد. خدا هر کاری می کند تا ما را به عشق و مراقبت خود بازگرداند. این بدان معنا نیست که ما مجبور نیستیم تغییر کنیم و شاید خطای  
اراه خود را ببینیم، اما هرگز از دسترس خدا دور نیستیم. به ما بینشی نسبت به برنامه خدا برای جهان داده شده است. خدا آنچه را که خد  

طرح وحدت است  - در دنیا انجام می دهد، در تمام دنیا با ما در میان می گذارد. او ما را به اعتماد خود می برد. پس آن طرح چیست  . 
نشانه  -برنامه خدا این است که کل خلقت (همه مردم، همه مخلوقات) را با عشق و شفقت گرد هم آورد. روح القدس به ما عطا شده است   

 ،حضور مستمر خدا با ما. شاید کمی شبیه داشتن تابوت عهد با ما باشد. آیا ما حاضریم ارث خود را که به طور رایگان داده شده است
کند زندگی کنیم؟ آیا ما آماده هستیم که پیامدهایقدر سخاوتمندانه بر ما جاری میتوانیم از عشق و بخششی که خدا این مطالبه کنیم؟ آیا می   

ایم، فراخواندههای زمینی خود دریافت کردهچنین موهبت هایی را زندگی کنیم؟ مانند میراث فیزیکی (بینی، صدا، رفتار) که از خانواده  
شوندشمول، بخشش، فیض که همه به برنامه بزرگ خدا منتهی می  -ایم زندگی کنیم ایم تا میراث معنوی را که از خدا دریافت کردهشده . 

 وحدت. ما با هم از لطف و برکت خداوند بهره مند شده ایم. این همه کار خداست. ما را دوست دارند، ما را پذیرفته اند، ما بی تقصیر
2فقط باید آن را باور کنیم و زندگی کنیم.  -هستیم، ما آزاد هستیم   
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